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  Przewodniczący Rady Powiatu w Rypinie 

 

 

 

 

OR.0002.6.2024 

 

PROTOKÓŁ NR VI/24 

z sesji Rady Powiatu w Rypinie 

w dniu 18 września 2024 r. 

 

 

VI sesja VII kadencji Rady Powiatu w Rypinie odbyła się w Starostwie Powiatowym w 

Rypinie ul. Warszawska 38. Zwołana została na wniosek Zarządu Powiatu w Rypinie przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu Krzysztofa Cegłowskiego. Sesja rozpoczęła się o godzinie 

13.00 wysłuchaniem hymnu państwowego, a zakończyła się o godz. 13.20. 

 

Ad. 1   

 Otwarcia obrad VI sesji VII kadencji Rady Powiatu w Rypinie dokonał Przewodniczący 

Rady Powiatu Krzysztof Cegłowski. Przewodniczący Rady przywitał wszystkich 

uczestniczących w posiedzeniu. Przewodniczący Rady poinformował, że wpłynął wniosek 

Zarządu Powiatu w Rypinie o zwołanie sesji Rady Powiatu w Rypinie z uwagi na konieczność 

zabezpieczenia środków finansowych w budżecie powiatu zachodzi pilna potrzeba podjęcia 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Rypińskiego na lata 2024 – 2028 oraz uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Rypińskiego na rok 2024 zgodnie z załączonym porządkiem obrad. 

 

Ad. 2 

      Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że na stan 17 radnych w chwili rozpoczęcia 

obrad uczestniczy 15 radnych, co stanowi kworum. Radna Justyna Motylewska oraz Radna 

Monika Kalinowska były nieobecne. Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność podejmowanych uchwał. 

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał porządek obrad, który przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad VI sesji VII kadencji Rady Powiatu.   
2. Sprawy organizacyjne: 
a) stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad VI sesji Rady Powiatu w Rypinie, 

c) przyjęcie protokołu z V sesji Rady Powiatu w Rypinie. 
3. Sprawozdanie z działalności Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Rypinie za 

rok 2023.   
4. Podjęcie uchwał: 
a) Uchwała o zmianie  uchwały w sprawie określenia wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania realizowane 

przez Powiat Rypiński w roku 2024 (projekt uchwały – druk nr 1), 

b) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Rypińskiego na lata 2024-2028 (projekt uchwały – druk nr 2),      
c) Uchwała o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego                 

na rok 2024 (projekt uchwały – druk nr 3). 

5. Zamknięcie obrad sesji. 
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Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do porządku obrad. Uwag do porządku obrad nie 

zgłoszono. W głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki oraz naciśnięcie przycisku za 

przyjęciem porządku obrad VI sesji głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że protokół z V sesji był wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady i zapytał o uwagi do protokołu. Uwag do protokołu nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania protokołu z V sesji. Za przyjęciem 

protokołu z V sesji Rady Powiatu głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych.  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady Powiatu poinformował, że sprawozdanie z działalności 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Rypinie za rok 2023 zostało wysłane e-

mailowo do radnych, wobec powyższego radni mogli zapoznać się z jego treścią. 

Sprawozdanie zostało omówione na posiedzeniu Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i 

Pracy i stanowi załącznik do protokołu. Sprawozdanie z działalności Powiatowej Stacji 

Sanitarno-Epidemiologicznej w Rypinie za rok 2023 zostało przyjęte bez uwag. 

 

Ad. 4 a 

          Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do 

projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia wysokości środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na zadania realizowane 

przez Powiat Rypiński w roku 2024. 

Projekt uchwały przygotowała Katarzyna Bilicka – Kierownik Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Rypinie. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr VI/34/2024 

 

Ad. 4 b 

          Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do 

projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Rypińskiego na lata 2024 – 2028. 

Projekt uchwały przygotowała Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 

Pytań nie zgłoszono.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr VI/35/2024 

 

Ad. 4 c 

          Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych z pytaniem, czy zgłaszają pytania do 

projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Rypińskiego na 

rok 2024. 

Projekt uchwały przygotowała Joanna Fabiszewska – Skarbnik Powiatu. 

Pytań nie zgłoszono.  

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Za podjęciem uchwały głosowało jednogłośnie „za” 15 radnych. 

Uchwała otrzymuje Nr VI/36/2024 
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Radna Barbara Nowakowska poinformowała, że w dniu dzisiejszym odbyło się posiedzenie 

Komisji Finansów, Gospodarki i Rolnictwa, na którym ustalono, że zostanie złożony wniosek 

o nabycie autobusu, ale tylko jeżeli będzie niedopisanie VAT-u, aby nie zadłużać powiatu. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Cegłowski poinformował, iż po zakończeniu sesji 

planowane jest spotkanie Radnych w celu omówienia pisma złożonego przez Galerię Młyn w 

sprawie, która była omawiana już w poprzedniej kadencji, a nowi Radni będą mogli zapoznać 

się z tematem. Poprosił również Panią Monikę Tryniszewską-Skarżyńską Dyrektor SP ZOZ w 

Rypinie o pozostanie na spotkaniu w celu omówienia wcześniej złożonego pisma. 

Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Cegłowski dodał, iż wpłynęło pismo skierowane do 

Rad Miast, Gmin i Powiatów od Rady Gminy Kłodzko w sprawie pomocy finansowej dla 

powodzian. Dodał, iż prawie cała rada wpłaciła datki, które zostały przeznaczone na pomoc 

dla powodzian. 

 

Starosta Rypiński Jarosław Sochacki poinformował, iż ruszył transport z 24 paletami o 

wysokości 1,5 m z potrzebnymi artykułami dla powodzian do Powiatu Kłodzkiego. W dniu 

dzisiejszym organizowane jest również spotkanie ze Starostą Powiatu Kłodzkiego, w którym 

będzie uczestniczył i dowie się, jakie jeszcze artykuły są potrzebne. Starosta stwierdził, iż  

jeżeli nastąpi taka potrzeba to Powiat Rypiński zorganizuje kolejną zbiórkę i będzie wspierał 

powodzian każdego Powiatu w potrzebie. Wiele akcji jest prowadzonych w Gminach, z 

których transport również wyjechał już do Kłodzka. Podziękował Radnym za zabezpieczenie 

środków oraz mieszkańcom za liczną zbiórkę, która jest kroplą w morzu potrzeb, ale ma 

nadzieję, iż udało się dołożyć chociaż małą cegiełkę.  

 

Ad. 5 

         Przewodniczący Rady Powiatu Krzysztof Cegłowski podziękował za udział w sesji i 

zamknął obrady VI sesji. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Zakończenie obrad VI sesji Rady - godz. 13.20 

 

Pełna treść wystąpień dostępna jest na nagraniu umieszczonym na stronie internetowej 

Starostwa Powiatowego w Rypinie w zakładce Strefa Cyfrowego Urzędu oraz w Biuletynie 

Informacji Publicznej Starostwa. 

                     

                                  Przewodniczący Rady 

  

                                                          Krzysztof Cegłowski 
 

Protokołowała: 

Anna Zaborowska 

 

 

 

Załączniki: 

• Lista obecności. 

• Lista zaproszonych gości. 

• Wyniki głosowań. 

• Wniosek Zarządu Powiatu w Rypinie o zwołanie sesji Rady Powiatu w Rypinie. 

• Sprawozdanie z działalności Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Rypinie 

za rok 2023. 


